REPLY FO	DRM 回作	脎
----------	--------	---

Computershare Hong Kong Investor Services Limited (the "Hong Kong Branch Share Registrar")

17M Floor, Hopewell Centre

To:

183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

致: 香港中央證券登記有限公司 (「股份過戶登記處香港分處」) 香港灣仔皇后大道東 183 號 合和中心 17M 樓

-	e ONLY ONE of the options below)	
(請 <u>從以下選</u> Option 1	項中只選擇其中一項) Provide your email address for receipt of future Corporate Communications# of the Company via electronic dissemination by scanning your personalized QR code Personalized QR Code 專屬二維碼	
選項 1	掃瞄 <u>閣下專屬二維碼提</u> 供 閣下之電郵地址,以接收公司通過電子方式發佈的日後公司通訊#	
	You are NOT required to return this Reply Form if you choose Option 1. 如選擇了選項 1 , 閣下 無須 交回本回條。	
Option 2	I/we hereby provide my/our email address in writing for receipt of future Corporate Communications# of the following listed company (the "Company") via electronic dissemination	
選項 2	本人/吾等現以書面提供本人/吾等之電郵地址,以確保收到以下上市公司(「公司」)通過電子方式發佈的日後公司通訊#	
	rrities holder(s) 證券持有人姓名: Name of the listed company 上市公司名稱:	
	Pacific Textiles Holdings Limited	
Email addres	s 電郵地址: (Note 3 / 附註 3)	
Option 3 I/we hereby request for receipt of future Corporate Communications# in printed form and noted that this instruction is valid up to the time when the		
	Company publishes its next annual report in the following year.	
選項 3	本人/吾等現要求收取日後公司通訊"印刷版,並已知悉本指示將直至公司於翌年刊發下一份年度報告為止。	
	(Please mark "✔" in the below box if applicable)(如適用,請在以下方格內劃上「✔」號)	
	Both the printed English and Chinese versions	
Ш	英文及中文印刷本	
Signature(s) 簽名: ^{(附註}): ^(Note 1) Contact number: Date: ⁽¹⁾ 聯絡電話號碼: 日期:	
Notes 附註: I. Please compl 請清楚填安 2. Any Reply Fo	ete all your details clearly. If your shares are held in joint names, all of the joint shareholders should jointly sign this Reply Form in order to be valid. 周下之所有資料。如屬聯名股東、則本回縣須由所有聯名股東聯合簽署,方為有效。 rm with no signature or otherwise incorrectly completed will be void. 有簽署家在其他方面報料不正確:則本回縣將會作撥。 y does not receive a functional email address in your reply, you may be unable to receive notifications regarding the publication of Corporate Communications.	

><

X

MAILING LABEL 郵寄標籤

Computershare Hong Kong Investor Services Limited 香港中央證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼:37 Hong Kong 香港